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【#祝福语# 导语】以下是整理的《毕业英文祝福语三篇》，一起来看看吧！>毕业英文祝福语（1）Best wishes and congratulations on your graduation. 　　 祝贺你毕业，并致以良好的祝愿。　　Ma...
【#祝福语# 导语】以下是整理的《毕业英文祝福语三篇》，一起来看看吧！
>毕业英文祝福语（1）
Best wishes and congratulations on your graduation.
　　 祝贺你毕业，并致以良好的祝愿。
　　May you have health, happiness and outstanding success in all your ventures.
　　愿你在不平凡的人生事业中健康、幸福、功绩卓著。
　　It is your graduation day.Please accept my best wishes for your bright future.
　　在你毕业之时，请接受我最美好的祝福，祝你前程似锦。
　　A friend is a loving companion at all times.
　　朋友是永久的知心伴侣。
　　When I think of you the miles between us disappear.
　　当我想起你，相隔千里，如在咫尺。
　　You\'re wonderful friend, and I treasure you more with every year.
　　你是一位难得的挚友，我对你的珍重与岁俱增。
　　Best wishes and congratulations on your graduation.
　　祝贺你毕业，并致以良好的祝愿。
　　May you have health, happiness and outstanding success in all your ventures.
　　愿你在不平凡的人生事业中健康、幸福、功绩卓著。
　　It is your graduation day.Please accept my best wishes for your bright future.
　　在你毕业之时，请接受我最美好的祝福，祝你前程似锦。
　　Permit me to congratulate you on your graduation! I hope the future will bring you further success and a whole world of happiness.
　　请允许我为你毕业表示祝贺，愿你未来前程似锦，生活幸福!
　　Best wishes and sincere congratulations on your graduation.May this special day be the commencement of the continued series of upward steps to further success.
　　祝贺你毕业，并致以最美好的祝福。愿这一天成为你不断取得更大成就的新的开始。
　　May an old friend express his pride in your accomplishment and extend to you a wish for your continued success and happiness.
　　让老朋友为你的成就感到骄傲，并祝你来日事业有成，生活幸福!
　　Congratulations, graduate.May all your dreams and plans turn to fulfillment and success.
　　祝贺你，毕业生。愿你梦想成真，万事如意。
　　Heartiest congratulations upon your graduation.Wishing you all the excitement, all the challenge, all the happiness life call hold.
　　衷心祝贺你毕业，愿你的生活充满激情、挑战和幸福。
　　Permit me to congratulate you on your graduation! I hope the future will bring you further success and a whole world of happiness.
　　请允许我为你毕业表示祝贺，愿你未来前程似锦，生活幸福!
　　Time is flying away，and years are passing by. Only our friendship is always in my heart. Farewell，my friend! Take care，my friend!
　　流水匆匆，岁月匆匆，唯有友情永存心中。朋友，再见!朋友，珍重!
　　Oh，my friend，do you like stars? If you feel lonely far away from home，look up at the stars in the sky， where there is a star for luck that I\'ve send you.
　　朋友，你喜欢星空吗?如果有一天你在远方流浪时感到孤独、忧郁，请抬头看看星空，那儿有我送给你的幸运星。
　　Life is a profound book. Other\'s notes cannot replace your own understanding. May you find and create something new in it.
　　生活是一本精深的书，别人的注释代替不了自己的理解。愿你有所发现，有所创造。
　　Don\'t be disappointed on the journey of life. There are friends in the world. Seize your chance and value your opportunities. May our friendship be everlasting.
　　人生路上何须惆怅，天涯海角总有知音。把握机会珍惜缘分，祝愿我们友谊长存。
　　Time does not water down the wine of friendship; distance does not separate our hands of longing. Wishing you happiness forever!
　　时间冲不淡友情的酒，距离拉不开思念的手，祝福你，永远永远!
　　I have three wishes：May our friendship warm our hearts! May joy be always with you and me! May we often meet each other!
　　我有三愿：一愿友情温暖我们心田，二愿欢乐永驻你我心间，三愿我们常常相见!
　　From majestic mountains and valleys of green to crystal clear waters so blue, this wish is coming to you.
　　越过青翠的峻岭和山谷，直到晶莹湛蓝的水边，飞来了我对你的祝愿。
　　It\'s joy to know you, wishing the nicest things always for you, not only today, but all the year through because you are really a joy to know.
　　认识你是一种快慰，愿你永远拥有最美好的东西，不仅今天拥有，而且天天拥有，因为认识你真是一种慰藉。
　　Graduation is not only an end to a period, also a commencement of a new period and I hope that future years will bring you continued happiness.
　　毕业不仅是一个时期的结束，而且是一个时期的开端。我希望未来的岁月将继续给你带来幸福。
　　Best wishes and sincere congratulations on your graduation.May this special day be the commencement of the continued series of upward steps to further success.
　　祝贺你毕业，并致以最美好的祝福。愿这一天成为你不断取得更大成就的新的开始。
　　Graduation is not only an end to a period, also a commencement of a new period and I hope that future years will bring you continued happiness.
　　毕业不仅是一个时期的结束，而且是一个时期的开端。我希望未来的岁月将继续给你带来幸福。
　　I\'m hopeful and confident that the graduation ceremony will really be a completely new start.I believe that the knowledge you have acquired will enable you to be successful in whatever field you may enter.
　　我希望，同时也相信，毕业典礼是你全新的开端。我深信，以你所掌握的知识，不管从事何种工作你都能大有作为。
　　Congratulations on your graduation from the notable university with honour.I\'m hopeful and confident，too，that the graduation ceremonies will really be a commencement and that satisfying and rewarding experiences await you.
　　祝贺你以优异的成绩从大学毕业! 我真诚地期望并深信，毕业仪式只是你美好人生的开端，更令人满意、更加灿烂的前程将等待着你。
　　Here\'s to the happy graduate for the job you have already done.And here\'s a happy future that is a most successful one.I pray you will as soon as possible make your name known in the world.
　　今天，你是学有所长的快乐毕业生;明天，你将会是众人瞩目的成功者。我为你祈祷，愿你早日名扬天下。
　　I join with all your friends in offering my sincere congratulations on your graduation.The world needs young people today with vision and courage to help build a better place for humanity.Wish you well in all your undertakings and hope that you will find your career a source of great joy and happiness.
　　我与你的朋友们共同祝贺你毕业。今日世界正需要你这样有眼光、有勇气的年轻人为人类谋福利，愿你万事顺利，愿你的事业带给你巨大的快乐和幸福。
　　The possibility of enhancing one\'s knowledge is limitless.Graduation only marks a stage of one\'s education.Unceasing acquisition of knowledge will unceasingly escalate us to ever higher and higher attainments.
　　学海无涯。毕业只标志着一个人受教育的一个阶段。不断求知，持续进取，才能使我们提升到一个更高的台阶。
　　Sincere congratulations on your graduation from the Graduate School of Chemistry of...University.We have heard of the excellent record you made in your studies.We are very proud of you and avail ourselves of this opportunity to extend to you our best wishes for your bright future and happiness.
　　衷心祝贺你从……大学化学研究生院毕业。我们已获知你的成绩优秀，为你感到骄傲，并借此机会祝你前程光明，幸福快乐!
　　Graduation is a time for rejoining and is also a time for reflection.You will be going out into the world to make a career for yourself.Wish you well in all your understandings and hope that you will find your career a source of great joy and happiness.
　　毕业是欢庆的时刻，也是思考的时刻。你将进入社会，为新的事业而奋斗。愿你万事顺利，并希望你的事业成为你欢乐和幸福的源泉。
　　Congratulations upon having received your Doctorate in Philosophy.I know this has meant years of study and hard work on your part, and it is an achievement you can well be proud of.I am sure, from the fine record, that you will be equally successful in whatever career you pursue.
　　祝贺你获得博士学位，我知道这是你多年来勤奋学习、努力工作的结果，你应当为自己取得的成就而自豪。从你取得的优异成绩来看，我深信你无论从事何种职业，都将获得同样的成功。
　　It was delightful news for me to learn that you have received a Doctor’s Degree from Chicago University.To have reached this milestone at a young age is simple great.I really envy you the opportunities that lie ahead.Hearty congratulations.
　　非常高兴获悉你取得芝加哥大学的博士学位，你这么年轻就在学业上成绩如此卓著，实在令人钦佩。我衷心祝贺你!
　　Congratulations on your graduation from the notable university with honour.I\'m hopeful and confident，too，that the graduation ceremonies will really be a commencement and that satisfying and rewarding experiences await you.
　　祝贺你以优异的成绩从大学毕业!我真诚地期望并深信，毕业仪式只是你美好人生的开端，更令人满意、更加灿烂的前程将等待着你。
　　Here\'s to the happy graduate for the job you have already done.And here\'s a happy future that is a most successful one.I pray you will as soon as possible make your name known in the world.
　　今天，你是学有所长的快乐毕业生;明天，你将会是众人瞩目的成功者。我为你祈祷，愿你早日名扬天下。
　　I join with all your friends in offering my sincere congratulations on your graduation.The world needs young people today with vision and courage to help build a better place for humanity.Wish you well in all your undertakings and hope that you will find your career a source of great joy and happiness.
　　我与你的朋友们共同祝贺你毕业。今日世界正需要你这样有眼光、有勇气的年轻人为人类谋福利，愿你万事顺利，愿你的事业带给你巨大的快乐和幸福。
　　The possibility of enhancing one\'s knowledge is limitless.Graduation only marks a stage of one\'s education.Unceasing acquisition of knowledge will unceasingly escalate us to ever higher and higher attainments.
　　学海无涯。毕业只标志着一个人受教育的一个阶段。不断求知，持续进取，才能使我们提升到一个更高的台阶。
　　I am very delighted to hear you have successfully passed the high school certificate examination.As one of your intimate friends, I feel very proud of you and have a smack of your happiness.
　　得知你成功通过了中学毕业考试，我非常高兴。作为你的一个密友，我为你感到骄傲，也分享到了你的欢乐。
　　It is such a pleasure to congratulate you on your graduation.Whatever you dream for, whatever you hope to achieve may come true with your effort in the future. Remember that nothing is out of your reach if only you first believe.
　　祝贺你毕业真是一件快事。在未来的岁月中，你的努力会使你的梦想成真，请记住：有志者，事竟成。
　　We are very happy to extend to you our utmost congratulations on your finishing your college course so successfully.May you enter a more successful life and the future years bring you continued happiness.
　　你以优异的成绩完成了大学学业，我们很高兴并祝贺你。愿你未来的生活更成功，并不断地给你带来幸福。
>毕业英文祝福语（2）
1．Graduation is not only an end to a period, also a commencement of a new period and I hope that future years will bring you continued happiness．
毕业不仅是一个时期的结束，而且是一个时期的开端。我希望未来的岁月将继续给你带来幸福。
2．Best wishes and congratulations on your graduation．
祝贺你毕业，并致以良好的祝愿。
3．May you have health, happiness and outstanding success in all your ventures．
愿你在不平凡的人生事业中健康、幸福、功绩卓著。
4．Best wishes and sincere congratulations on your graduation．May this special day be the commencement of the continued series of upward steps to further success．
祝贺你毕业，并致以最美好的祝福。愿这一天成为你不断取得更大成就的新的开始。
5．It is your graduation day．Please accept my best wishes for your bright future．
在你毕业之时，请接受我最美好的祝福，祝你前程似锦。
6．Permit me to congratulate you on your graduation! I hope the future will bring you further success and a whole world of happiness．
请允许我为你毕业表示祝贺，愿你未来前程似锦，生活幸福!
7．Congratulations on your graduation from the notable university with honour．I\'m hopeful and confident，too，that the graduation ceremonies will really be a commencement and that satisfying and rewarding experiences await you．
祝贺你以优异的成绩从大学毕业!我真诚地期望并深信，毕业仪式只是你美好人生的开端，更令人满意、更加灿烂的前程将等待着你。
8．Here\'s to the happy graduate for the job you have already done．And here\'s a happy future that is a most successful one．I pray you will as soon as possible make your name known in the world．
今天，你是学有所长的快乐毕业生；明天，你将会是众人瞩目的成功者。我为你祈祷，愿你早日名扬天下。
9．I join with all your friends in offering my sincere congratulations on your graduation．The world needs young people today with vision and courage to help build a better place for humanity．Wish you well in all your undertakings and hope that you will find your career a source of great joy and happiness．
我与你的朋友们共同祝贺你毕业。今日世界正需要你这样有眼光、有勇气的年轻人为人类谋福利，愿你万事顺利，愿你的事业带给你巨大的快乐和幸福。
10．The possibility of enhancing one\'s knowledge is limitless．Graduation only marks a stage of one\'s education．Unceasing acquisition of knowledge will unceasingly escalate us to ever higher and higher attainments．
学海无涯。毕业只标志着一个人受教育的一个阶段。不断求知，持续进取，才能使我们提升到一个更高的台阶。
11．I am very delighted to hear you have successfully passed the high school certificate examination．As one of your intimate friends, I feel very proud of you and have a smack of your happiness．
得知你成功通过了中学毕业考试，我非常高兴。作为你的一个密友，我为你感到骄傲，也分享到了你的欢乐。
12．It is such a pleasure to congratulate you on your graduation．Whatever you dream for, whatever you hope to achieve may come true with your effort in the future. Remember that nothing is out of your reach if only you first believe.
祝贺你毕业真是一件快事。在未来的岁月中，你的努力会使你的梦想成真，请记住：有志者，事竟成。
13．We are very happy to extend to you our utmost congratulations on your finishing your college course so successfully．May you enter a more successful life and the future years bring you continued happiness．
你以优异的成绩完成了大学学业，我们很高兴并祝贺你。愿你未来的生活更成功，并不断地给你带来幸福。
14．May an old friend express his pride in your accomplishment and extend to you a wish for your continued success and happiness．
让老朋友为你的成就感到骄傲，并祝你来日事业有成，生活幸福!
15．Sincere congratulations on your graduation from the Graduate School of Chemistry of．．．University．We have heard of the excellent record you made in your studies．We are very proud of you and avail ourselves of this opportunity to extend to you our best wishes for your bright future and happiness．
衷心祝贺你从……大学化学研究生院毕业。我们已获知你的成绩优秀，为你感到骄傲，并借此机会祝你前程光明，幸福快乐！
16．Graduation is a time for rejoining and is also a time for reflection．You will be going out into the world to make a career for yourself．Wish you well in all your understandings and hope that you will find your career a source of great joy and happiness．
毕业是欢庆的时刻，也是思考的时刻。你将进入社会，为新的事业而奋斗。愿你万事顺利，并希望你的事业成为你欢乐和幸福的源泉。
17．Congratulations upon having received your Doctorate in Philosophy．I know this has meant years of study and hard work on your part, and it is an achievement you can well be proud of．I am sure, from the fine record, that you will be equally successful in whatever career you pursue．
祝贺你获得博士学位，我知道这是你多年来勤奋学习、努力工作的结果，你应当为自己取得的成就而自豪。从你取得的优异成绩来看，我深信你无论从事何种职业，都将获得同样的成功。
18．It was delightful news for me to learn that you have received a Doctor’s Degree from Chicago University．To have reached this milestone at a young age is simple great．I really envy you the opportunities that lie ahead．Hearty congratulations．
非常高兴获悉你取得芝加哥大学的博士学位，你这么年轻就在学业上成绩如此卓著，实在令人钦佩。我衷心祝贺你!
19．Congratulations, graduate．May all your dreams and plans turn to fulfillment and success．
祝贺你，毕业生。愿你梦想成真，万事如意。
20．Heartiest congratulations upon your graduation．Wishing you all the excitement, all the challenge, all the happiness life call hold．
衷心祝贺你毕业，愿你的生活充满激情、挑战和幸福。
21．I\'m hopeful and confident that the graduation ceremony will really be a completely new start．I believe that the knowledge you have acquired will enable you to be successful in whatever field you may enter．
我希望，同时也相信，毕业典礼是你全新的开端。我深信，以你所掌握的知识，不管从事何种工作你都能大有作为。
>毕业英文祝福语（3）
　1.Graduation is not only an end to a period, also a commencement of a new period and I hope that future years will bring you continued happiness.
　　 毕业不仅是一个时期的结束，而且是一个时期的开端。我希望未来的岁月将继续给你带来幸福。
　　2.Best wishes and congratulations on your graduation.
　　祝贺你毕业，并致以良好的祝愿。
　　3.May you have health, happiness and outstanding success in all your ventures.
　　愿你在不平凡的人生事业中健康、幸福、功绩卓著。
　　4.Best wishes and sincere congratulations on your graduation.May this special day be the commencement of the continued series of upward steps to further success.
　　祝贺你毕业，并致以最美好的祝福。愿这一天成为你不断取得更大成就的新的开始。
　　5.It is your graduation day.Please accept my best wishes for your bright future.
　　在你毕业之时，请接受我最美好的祝福，祝你前程似锦。
　　6.Permit me to congratulate you on your graduation! I hope the future will bring you further success and a whole world of happiness.
　　请允许我为你毕业表示祝贺，愿你未来前程似锦，生活幸福!
　　7.Congratulations on your graduation from the notable university with honour.I\'m hopeful and confident，too，that the graduation ceremonies will really be a commencement and that satisfying and rewarding experiences await you.
　　祝贺你以优异的成绩从大学毕业!我真诚地期望并深信，毕业仪式只是你美好人生的开端，更令人满意、更加灿烂的前程将等待着你。
　　8.Here\'s to the happy graduate for the job you have already done.And here\'s a happy future that is a most successful one.I pray you will as soon as possible make your name known in the world.
　　今天，你是学有所长的快乐毕业生;明天，你将会是众人瞩目的成功者。我为你祈祷，愿你早日名扬天下。
　　9.I join with all your friends in offering my sincere congratulations on your graduation.The world needs young people today with vision and courage to help build a better place for humanity.Wish you well in all your undertakings and hope that you will find your career a source of great joy and happiness.
　　我与你的朋友们共同祝贺你毕业。今日世界正需要你这样有眼光、有勇气的年轻人为人类谋福利，愿你万事顺利，愿你的事业带给你巨大的快乐和幸福。
　　10.The possibility of enhancing one\'s knowledge is limitless.Graduation only marks a stage of one\'s education.Unceasing acquisition of knowledge will unceasingly escalate us to ever higher and higher attainments.
　　学海无涯。毕业只标志着一个人受教育的一个阶段。不断求知，持续进取，才能使我们提升到一个更高的台阶。
　　11.I am very delighted to hear you have successfully passed the high school certificate examination.As one of your intimate friends, I feel very proud of you and have a smack of your happiness.
　　得知你成功通过了中学毕业考试，我非常高兴。作为你的一个密友，我为你感到骄傲，也分享到了你的欢乐。
　　12.It is such a pleasure to congratulate you on your graduation.Whatever you dream for, whatever you hope to achieve may come true with your effort in the future. Remember that nothing is out of your reach if only you first believe.
　　祝贺你毕业真是一件快事。在未来的岁月中，你的努力会使你的梦想成真，请记住：有志者，事竟成。
　　13.We are very happy to extend to you our utmost congratulations on your finishing your college course so successfully.May you enter a more successful life and the future years bring you continued happiness.
　　你以优异的成绩完成了大学学业，我们很高兴并祝贺你。愿你未来的生活更成功，并不断地给你带来幸福。
　　14.May an old friend express his pride in your accomplishment and extend to you a wish for your continued success and happiness.
　　让老朋友为你的成就感到骄傲，并祝你来日事业有成，生活幸福!
　　15.Sincere congratulations on your graduation from the Graduate School of Chemistry of...University.We have heard of the excellent record you made in your studies.We are very proud of you and avail ourselves of this opportunity to extend to you our best wishes for your bright future and happiness.
　　衷心祝贺你从……大学化学研究生院毕业。我们已获知你的成绩优秀，为你感到骄傲，并借此机会祝你前程光明，幸福快乐!
　　16.Graduation is a time for rejoining and is also a time for reflection.You will be going out into the world to make a career for yourself.Wish you well in all your understandings and hope that you will find your career a source of great joy and happiness.
　　毕业是欢庆的时刻，也是思考的时刻。你将进入社会，为新的事业而奋斗。愿你万事顺利，并希望你的事业成为你欢乐和幸福的源泉。
　　17.Congratulations upon having received your Doctorate in Philosophy.I know this has meant years of study and hard work on your part, and it is an achievement you can well be proud of.I am sure, from the fine record, that you will be equally successful in whatever career you pursue.
　　祝贺你获得博士学位，我知道这是你多年来勤奋学习、努力工作的结果，你应当为自己取得的成就而自豪。从你取得的优异成绩来看，我深信你无论从事何种职业，都将获得同样的成功。
　　18.It was delightful news for me to learn that you have received a Doctor’s Degree from Chicago University.To have reached this milestone at a young age is simple great.I really envy you the opportunities that lie ahead.Hearty congratulations.
　　非常高兴获悉你取得芝加哥大学的博士学位，你这么年轻就在学业上成绩如此卓著，实在令人钦佩。我衷心祝贺你!
　　19.Congratulations, graduate.May all your dreams and plans turn to fulfillment and success.
　　祝贺你，毕业生。愿你梦想成真，万事如意。
　　20.Heartiest congratulations upon your graduation.Wishing you all the excitement, all the challenge, all the happiness life call hold.
　　衷心祝贺你毕业，愿你的生活充满激情、挑战和幸福。
　　21.I\'m hopeful and confident that the graduation ceremony will really be a completely new start.I believe that the knowledge you have acquired will enable you to be successful in whatever field you may enter.
　　我希望，同时也相信，毕业典礼是你全新的开端。我深信，以你所掌握的知识，不管从事何种工作你都能大有作为。
本DOCX文档由 www.zciku.com/中词库网 生成，海量范文文档任你选，，为你的工作锦上添花,祝你一臂之力！
